
Aktuálny stav ovocinárstva na Slovensku
Prezident Ovocinárskej únie Slovenska Marián Varga v HN televízii priblížil aktuálny stav
ovocinárstva. Prečo nedokážeme využiť podmienky, ktoré na Slovensku máme? Aké budú tohtoročné
úrody a kto bude zbierať úrodu?  
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